

## REFERAT – bestyrelsesmøde Sophienborg Park

Mødedato: 4.09.19 kl. 16.30

Mødet afholdt i fælleshuset.

Tilstede: Lejerbo v/Morten, Annie, Gerd, Christina, Doris

Fraværende: Lotte

Emne	Ansvarlig	Status / Bemærkning	Referat
Referent	Doris		
Lokalkontoret	Lejerbo	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Status</li> <li>• P-pladser – status på renovering af pladsen v. materielgården .... nyt tilbud på anden belægning</li> <li>• Fælles trampolin – forsikringsforhold mm.</li> <li>• Afdelingstjek / vedligeholdelsesplan – vedligeholdelse af vores del af stiarealet omkring afdelingen</li> </ul>	<p><b>P-Pladser</b> Vi diskuterede fordele og ulemper mellem tilbud på græsarmeringssten og en ny slags græsarmering i plast. Da prisen stort set er den samme, besluttede vi, at fastholde belægning med græsarmeringssten. Arbejdet sættes i gang på p-pladserne ved materialegården. Lejerbo sender info til beboere om parkering på græsarealet udenfor p-pladsen, mens arbejdet foregår.</p> <p><b>Fælles trampolin – fordele og ulemper</b> Spørgsmål er sendt til forsikringsmægler, og svar tages op ved næste best.-møde i oktober</p> <p><b>Afdelingscheck/vedligeholdelsesplan</b> Annie og Doris deltog i mødet, hvor Morten og Lars Hansen fra Lejerbo var til stede. Planen blev gennemgået pkt. for pkt. og begge arbejder videre med planen til næste budgetmøde</p>

Køkkener	Lejerbo / Annie	Status på køkkener <ul style="list-style-type: none"> <li>nye køkkener efter 1.10.?</li> </ul>	Indtil videre påbegyndes opsætning af 2 nye køkkener hos eksisterende beboere efter den 1.10.19
Opgaver i afdelingen	Lejerbo	<ul style="list-style-type: none"> <li>Døre til skure – hænger (stadig)</li> <li>Fliser under cykler ved fælleshuset</li> <li>Hvad kostede skiltet om 'cykling forbudt' – skal vi have et til ved fælleshuset?</li> </ul>	<p><b>Døre i udhusene</b> reparation af flere døre haster. Udbedringsarbejdet påbegyndes snarest</p> <p><b>Fliser under cykelparkering ved fælleshuset</b> Morten undersøger, om de kan lægges af intern personale</p> <p><b>Skilt om cykling</b> der opsættes skilt, magen til det ved skuret nr. 12/13, om forbud for cykling for uvedkommende, ved fælleshuset.</p> <p><b>Beplantning i området</b> der foretages her i efteråret en gennemgående oprydning/udtynding i beplantningerne i området.</p>
Websiden	Alle	<ul style="list-style-type: none"> <li>Dokumenter lagt på?</li> <li>Billeder af fælleshuset</li> <li>kalender for udlejning af fælleshuset</li> </ul>	<p>Hjemmesiden er opdateret med gældende dokumenter, nye fotos m.m.</p> <p>Lotte står fremover for indtastningen i forbindelse med udlejninger og har lagt kalender for næste år ind. Gerd sender besked til Lotte om udlejninger, så kalenderen hele tiden er up to date.</p> <p>Christina har ansvar for at referater, budget- og vedligeholdelsesplaner samt gældende husorden og ordensreglementer m.m., tegninger og fotos bliver lagt på hjemmesiden</p>
Fælleshus	Gerd / Doris	<ul style="list-style-type: none"> <li>Udlejnings-status</li> </ul>	Der er pt kun få reservationer

		<ul style="list-style-type: none"><li>• opvasketabs bestilles fremover gennem Lejerbo</li></ul>	
Eventuelt	Alle		<p>Bestyrelsen blev enig om, at der skal opsættes en hjertestarter i afdelingen. Placering meldes ud senere</p> <p><b>Belysning og vedligehold på stierne rundt om bebyggelsen</b> Morten undersøger, hvem der skal betale for denne samt vedligehold af stierne</p>